
Zápisnica č. 08/23 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 12. septembra 2023 v Bratislave  

  

Prítomní:  Ján Kováčik – prezident SFZ 

Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ 

Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy   

Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK 

 Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK 

 Petr Kašpar – zástupca ÚLK 

Tibor Végh - zástupca ÚLK 

 Juraj Jánošík – viceprezident pre amatérsky futbal, predseda BFZ 

Peter Kováč –zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ 

Stanislav Neuschl – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ  

       Tomáš Medveď – zástupca hráčov 

Ladislav Jurkemik – zástupca trénerov 
 
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov 
    
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky 
 
Mária Berdisová - zástupca pre marketing a strategické plánovanie 
 

 
Ospravedlnený:  nikto     

 

Prizvaní:   Peter Palenčík – generálny sekretár SFZ 
 

Štefan Vaľko –  kontrolór SFZ 

     Jaroslav Rybánsky - poradca prezidenta pre Legislatívno-právne otázky 

 Albert Rusnák – reprezentačný tréner SR U20 

Program:  

1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu  
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Správa reprezentačného trénera U20 k MS Argentína 2023 
4. Informácia o  potvrdení mandátov do komisií UEFA na obdobie 2023 – 2027 
5. Schvaľovanie návrhu na rozdelenie finančných prostriedkov z programu UEFA 

Hattrick VI 



6. Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 
futbalovej infraštruktúry 

7. Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 2025 cez 
SFZ Event, s.r.o.  

8. Prerokovanie návrhu na doplnenie programu Konferencie SFZ 
9. Prerokovanie návrhu Stratégie spoločenskej zodpovednosti SFZ 
10. Prerokovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 

hospodárskeho výsledku SFZ za rok 2022 
11. Prerokovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ za rok 2023 
12. Prerokovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 

hospodárskeho výsledku SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022 
13. Prerokovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ Marketing, s.r.o. 

za rok 2023 
14. Prerokovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ Event, s.r.o. za 

rok 2023 
15. Informácia o príprave návrhu na zriadenie Športového tribunálu  
16. Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu 
17. Schvaľovanie návrhu nominačných listín FIFA pre rok 2024 
18. Schvaľovanie návrhu Termínovej listiny mládeže SR – jeseň 2023  
19. Schvaľovanie návrhu na zloženie realizačných tímov reprezentačných výberov 

mládeže SR – jeseň 2023  
20. Informácia o zozname absolventov školení trénerov licencie UEFA PRO a UEFA 

EYA 
21. Informácia o výsledkoch hlasovania formou per rollam v čase medzi riadnymi 

zasadnutia VV SFZ 
22. Schvaľovanie návrhov na udelenie odznakov SFZ                                        
23. Diskusia  

 

K bodu 1: Schvaľovanie návrhu programu 

Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku predložil návrh na 
doplnenie programu o bod s názvom „Schvaľovanie návrhu na udelenie mandátu pre 
prezidenta SFZ na rokovanie so spoločnosťou Macron.“ 

Následne dal o návrhu programu hlasovať. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



 K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal poradca pre legislatívno-právne otázky Jaroslav Rybánsky. 

Uznesenie č. 127/22 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice o infraštruktúre štadiónov so 
zapracovanými pripomienkami od Prezídia ÚLK. 

2) VV SFZ ukladá povinnosť klubom Fortuna ligy, ktoré svoje domáce súťažné zápasy 
nehrajú na prírodnej alebo hybridnej hracej ploche, aby v termíne do 31. decembra 2023 
mali uzavreté s dodávateľmi zmluvy o vyhotovení diela. 

 
Úloha trvá: 
Ide o úlohu s dlhodobým termínom. 
 
Uznesenie č. 78/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zvolanie Konferencie SFZ v termíne 29. septembra 2023 
do Senca. 

2) VV SFZ ukladá generálnemu sekretárovi, prezidentovi ÚLK a predsedom RFZ zaslať 
v termíne do 31. augusta 2023 návrhy na zloženie pracovných skupín Konferencie SFZ. 

                                                                                                                      T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Úloha splnená: 
Návrhy na zloženie pracovných skupín Konferencie SFZ sú predložené priamo na zasadnutí. 
 
Všetky ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené. 

 

K bodu 3: Správa reprezentačného trénera U20 k MS Argentína 2023 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR U20 
p. Alberta Rusnáka, ktorý vyhodnotil účinkovanie svojho výberu na MS U20 v Argentíne. 

Cieľ: 

Hlavným cieľom bolo byť konkurencie schopný a priblížiť sa výkonmi k mužstvám zo svetovej 
špičky v tejto vekovej kategórií a postup zo skupiny.   

Celkové hodnotenie: 

Na úvod poďakoval vedeniu SFZ za vytvorenie veľmi dobrých podmienok pre reprezentačné 
družstvo U20 počas celých MS. Je na mieste povedať, že sme ako realizačný tím, tak aj hráči, 
cítili podporu a dôveru počas celého svetového šampionátu v Argentíne. 

Vzhľadom na kontinuálnosť účastí Slovenska na vrcholných mládežníckych šampionátoch, 
žiaľ naozaj nemôžeme hovoriť o snahe konkurovať, ale skôr porovnať sa s takouto úrovňou. 



Zápasy s družstvami takejto kvality naši hráči nehrávajú a mohli sme len predpokladať ich 
kvalitu. 

Minulý rok sme to mohli zažiť na ME U19 a tento rok na MS U20. Môžeme teda porovnávať 
a potvrdil sa nám fakt, ktorý bol vonkajšími očami nepochopený a to ten, že v našich očiach 
„priemerné“ družstvá svetovej úrovne ako je napríklad Ekvádor, Kolumbia, Senegal, Gambia, 
Japonsko, USA, Nigéria, Uzbekistan či Južná Kórea sú minimálne na takej úrovni ako najlepšie 
mužstvá v Európe. A ani s tými najlepšími v Európe, nemáme dostatočné skúsenosti na to, aby 
sme im mohli konkurovať a nie len sa s nimi porovnávať. Ťažké zápasy nám jednoducho 
chýbajú. 

Ak je kvalitatívny rozdiel medzi družstvami jedinou šancou ako ten rozdiel zmenšiť alebo 
zmazať, je sebavedomý výkon v zápase na hranici svojich možností. Nevnímajúc zápas s Fidži, 
kde sme potvrdili úlohu favorita sme tento kvalitatívny rozdiel dokázali svojim výkonom 
zmenšiť počas celého zápasu iba s Ekvádorom. V tomto zápase sme sa priblížili hraniciam 
našich možností, čo sa týka kvality a v určitých pasážach hry sme boli minimálne vyrovnaným, 
ak nie lepším mužstvom ako súper. Pri troche šťastia sme mohli v závere zápasu vyrovnať a 
remíza by bola spravodlivý odraz zápasu. Hráči siahli na dno svojich síl a nedá sa im nič vyčítať. 

V dvoch ďalších zápasoch sme ten kvalitatívny rozdiel zväčšovali svojimi výkonmi. V zápase 
s USA v prvom polčase nepochopiteľný prehnaný rešpekt zo súpera a nesebavedomé 
vystupovanie hráčov na ihrisku. V defenzíve sme hrali zbytočne v nadmernej početnej výhode , 
kde naši strední obrancovia (Kóša s Ovšonkom) hrali vo velkom komforte bez obsadenia 
hrotového útočníka súpera a nechali našich „krídelníkov“ a „šestkového“ hráča sa zasúvať na 
úroveň obrannej línie a v strede ihriska sme tým pádom nemali dostatok hráčov na vytvorenie 
tlaku potrebného na zisk lopty. V zápase s Kolumbiou naopak po veľmi dobrom prvom polčase 
obrovské chyby, ktoré nás stáli jednak výsledok v zápase a hlavne zanechali škvrnu na výkone 
z prvého polčasu. Chýbala nám istota a pokoj od skúsených hráčov, ktorí mali v takýchto 
chvíľach zobrať na seba zodpovednosť. Nezvládli to. Nezvládali sme základné herné činnosti 
pod tlakom súpera, strácali sme ľahké lopty, boli sme nervózni a nedokázali sme ukázať svoju 
„futbalovosť“ pretože sme nedokázali zvládať základné veci. 

Sebavedomie a ľahkosť s loptou nás najviac oddeľovali od kvality mužstiev na tejto úrovni. 
Hráči, ktorí sa jej priblížili, boli viditeľní práve kvôli tomu, že boli sebavedomí a nebáli sa hrať. 
Leo Sauer či Dominik Šnajder boli viditeľní práve kvôli sebavedomiu, ktoré ukázali. Je treba 
povedať, že sme mali značné kondičné nedostatky čo opäť súvisí s tým, že hráči jednoducho 
nie sú zvyknutí hrať takéto náročné zápasy v takomto časovom slede. Veľa sme sa s hráčmi 
rozprávali po zápasoch či už v skupine alebo po osemfinálovom zápase a sami nám potvrdili , 
že hrať 4 zápasy v tak vysokom tempe s takýmito súpermi bolo pre nich veľmi náročné až 
nezvládnuteľné (hlavne posledný zápas s Kolumbiou). Keď sa spätne vrátim k tréningu pred 
zápasom s Kolumbiou tak som pochopil prečo nastalo to čo nastalo. Hráči 2 dni pred 
rozhodujúcim zápasom na perfektne pripravenom ihrisku si pri bežnej prihrávkovej činnosti 
nedokázali 2x za sebou presne prihrať loptu. Nebolo to vinou tréningovej plochy alebo 
mentálneho nastavenia ale ich schopnosťou prevedenia základných zručností pod fyzickou 
vyčerpanosťou. Tá únava resp. vyčerpanosť z troch zápasov bola obrovská. Nám sa podarilo 
pod tlakom emócií a nastavenia mužstva zvládnuť prvý polčas , kde vám pracuje nastavenie – 
adrenalín – emócia ale druhých 45 minút keď urobíte v rozhodujúcom zápase čo si každý 
uvedomoval také chyby a k tomu sa pridá totálna vyčerpanosť nič ako kolaps nemohol nastať. 
Na tomto turnaji sa ukázali hráči, ktorí boli v danom období na základe formy a schopností 
najlepší vo svojej vekovej kategórií na Slovensku ak nerátame zranených hráčov ( Hollého – 



zápal mozgových blán 3 dni pred odletom, Sliackeho – natrhnutý zadný stehenný sval 2 dni 
pred odletom v poslednom ligovom zápase, Oravca – operácia päty, nestihol sa dať do poriadku 
do MS ). 

Majstrovstvá nám ukázali , že najmä absencia Hollého, ktorý mal výbornú formu v lige ( čo 
potvrdil aj tréner seniorskej reprezentácie Calzona ) bola pre nás citeľná! Je to moderný hráč 
s potenciálom hrať box tu box , je gólový a agresívny čo nám v strede ihriska veľmi chýbalo. 3 
roky nám stredovú formáciu tvorilo trio Oravec-Hollý-Gajdoš ktorá sa ukázala aj na ME ako 
naše najlepšie zloženie a dobre im sekundovali Sauer – Szolgai - Šnajder. Treba si uvedomiť, 
že z 21 hráčov až polovica (10!) hráčov, bolo ročníkovo mladších. 

Z tých 10 ročníkovo mladších hráčov s nami neboli na zraze ani raz za 3 roky 4 hráči – Bagín, 
Leo Sauer, Murgaš, Marcelli a piaty Mičuda od ME na Slovensku nebol ani raz !!! Ďalší 5 hráči 
s nami neboli na dvoch zrazoch z troch , ktoré sme mali naplánované do začiatku MS ( Gajdoš, 
Hrdina, Ovšonka, Sauer Mario a Gríger )! Absolvovali kvalifikáciu s U19. Nepodarilo sa im 
postúpiť zo skupiny kde boli mužstvá Estónsko, Grécko a Írsko. Na MS U-20 boli nominovaní 
preto, lebo boli lepší ako starší hráči na svojich hráčskych funkciách. To sú fakty , ktoré toto 
mužstvo postihlo počas prípravy na svetový šampionát a ukázali sa ako veľmi dôležité, keď nie 
rozhodujúce pre naše vystúpenie na MS. Neklamme si, že aj napriek tomu sa to dalo lepšie 
zvládnuť. Sme malá krajina s úzkym výberom kvalitných hráčov a na vrcholných podujatiach 
vám rozhoduje každý detail a tobôž keď nie ste krajinou , ktorá patrí medzi svetovú či európsku 
elitu. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera U20 k MS Argentína 2023. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 4: Informácia o  potvrdení mandátov do komisií UEFA na obdobie 2023 – 2027 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal 
slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý členov VV SFZ informoval o obsadení komisií 
UEFA na obdobie 2023 – 2027 nominantami SFZ. 



 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o  potvrdení mandátov do komisií UEFA na 
obdobie 2023 – 2027. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 5: Schvaľovanie návrhu na rozdelenie finančných prostriedkov z programu 
UEFA Hattrick VI 

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá predstavila návrh na rozdelenie finančných prostriedkov z programu UEFA Hattrick VI. 

Od 1. júla 2024 sa spustí nový programový cyklus investičného programu UEFA HatTrick VI. 
a v rámci čerpania týchto finančných prostriedkov je pre nás určená alokácia vo výške 5 mil. 
eur oproti sume 4,5 mil. eur, ktorá bola určená na čerpanie v rámci práve prebiehajúceho 
programového obdobia UEFA HatTrick V. Konferencia SFZ na svojom zasadnutí dňa 
24.februára 2023 schválila použitie finančných prostriedkov vo výške celkovo 1,8 mil. eur 
v rámci predčasného čerpania prostriedkov z UEFA HatTrick VI., ktoré je možné od 1. júla 
2023, a to na splatenie výdavkov vynaložených na kúpu budovy sídla SFZ zo strany SFZM vo 
výške 1,5 mil. eur a 300 tis. eur na kúpu budovy sídla Bratislavského futbalového zväzu. 
 
Účely použitia vyčlenenej finančnej alokácie z programu UEFA HatTrick VI. sú špecifikované 
v prílohe tohto materiálu s tým, že je ponechaná rezerva určená na použitie v rámci prípravy 
futbalovej infraštruktúry na organizáciu ME U21 v roku 2025. Konkrétna potreba investícií ešte 
nie je v tejto súvislosti definovaná a bude výsledkom site visit, ktorú UEFA zrealizuje v termíne 
od 25. septembra 2023 do 6. októbra 2023. 
 
 
Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 



VV SFZ schvaľuje návrh na rozdelenie finančných prostriedkov z programu UEFA 
Hattrick VI. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 
K bodu 6: Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a 
výstavbu futbalovej infraštruktúry 
 
Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom stave projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 
futbalovej infraštruktúry nasledovne: 
 

1. Projekt EURÁ z EURA 
 
V rámci projektu EURÁ z EURA bol finančný príspevok k 31.8.2023 uhradený 191 
partnerom v celkovej výške 2144157,04eur, 36 projektov nie je dokončených z toho 2 sú 
čerpané prvé tranže (Tatran Prešov, Senec Football Academy) a FK Lamač dokončuje druhú 
časť projektu po prevzatí príspevku od Novomestský športový klub 1922 Bratislava. Týmto 
partnerom  boli zaslané dodatky k predĺženiu lehoty na dokončenie a vyúčtovanie projektu, 
pričom k dnešnému dňa sa vrátilo 14 podpísaných dodatkov.  
Zároveň sme obdržali dve žiadosti o zmenu účelu použitia finančného príspevku. Partner 
projektu Mestský futbalový klub Bánovce n/Bebravou požiadal o zmenu pôvodného 
zamerania projektu - „výstavba tribúny na ihrisku s umelou trávou“ na „rekonštrukciu 
a dobudovanie LED osvetlenia na ihrisku s umelou trávou“. 
 
Zdôvodnenie: Realizáciou prídavného LED osvetlenia by sa podarilo ušetriť až 70% spotreby 
celkovej elektrickej energie použitej v tomto objekte hlavne v mesiacoch december až marec. 
Treba pripomenúť, že ihrisko s umelou trávou v Bánovciach n/B, bolo vybudované v rokoch 
2015-2016 za nemalej podpory a dotácie "SFZ" a v súčasnej dobe neslúži len samotnému klubu 
MFC Spartak, ale aj ženskej mládežníckej základni družstva GFC, ako aj mužstvám ObFZ 
Prievidza a ZsFZ Nitra. Tieto subjekty tu počas zimnej prípravy prípadne zlého počasia 
realizujú tréningový proces, zimnú ligu ZsFZ, prípravné aj majstrovské zápasy. 
 
Mesto Lipany požiadalo o zmenu pôvodného projektu -  „vybudovanie prístreškov na 
športovom ihrisku“ na  „rozšírenie parkovacej a prístupovej účelovej komunikácie a 
rekonštrukcia splaškovej a dažďovej kanalizácie v areáli štadióna“ 
 
Zdôvodnenie: V pôvodnej žiadosti uvažovali o vybudovaní prístreškov, no vzhľadom na 
zvýšenie cien a plánovanú rekonštrukciu umelej trávy v mesiacoch 9-10/2023 boli nútení zámer 
zmeniť. Najvhodnejšou alternatívou pre projekt je práve uvedená zmena na rekonštrukciu pri 
štadióne. 
 



Zároveň žiadateľ CFK Pezinok – Cajla, respektíve v jeho mene mesto Pezinok požiadalo 
o predlženie možnosti realizácie projektu do konca októbra 2023, z dôvodu nemožnosti 
nadobudnutia právoplatnosti stavebného povolenia na realizáciu projektu v mesiaci september 
2023. 
 

2. Projekt rekonštrukcie, modernizácie a výstavby futbalových štadiónov 
v rokoch 2013 – 2022 

 
Posledným futbalovým štadiónom financovaným z projektu je futbalový štadión v Prešove, 
ktorého výstavba bola spustená v júni 2023. Na financovanie výstavby boli vyčlenené 
dodatočné zdroje z Fondu na podporu športu vo výške cca. 4,8 mil. eur v rámci prostriedkov 
vyčlenených na športovú infraštruktúru národného významu.  
 

3. Projekt výmeny umelých trávnikov na ihriskách s umelou trávou – HatTrick V. 
 
V rámci tohto projektu bolo ukončená výmena umelej trávy na ihrisku v Galante a zostávajú 
už len dve miesta, kde projekt ešte zrealizovaný nebol – vo Vrútkach a v Spišskej Novej Vsi. 
Povrch ihriska vo Vrútkach by mal byť vymenený do konca roka 2023 a umelý trávnik 
v Spišskej Novej Vsi bude predmetom výmeny do konca roka 2024. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ berie na vedomie informácia o príprave a realizácii projektov 
zameraných na rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu účelu použitia finančného príspevku pre 
MFK Bánovce nad Bebravou a mesto Lipany. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na predĺženie doby realizácie projektu pre CFK Pezinok 
– Cajla. 

4) VV SFZ predlžuje termín realizácie projektu EURÁ z EURA do 30. apríla 2024. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 7: Informácia o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 v roku 
2025 cez SFZ Event, s.r.o.  

Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá informovala o aktuálnom vývoji v rámci prípravy ME U21: 

1. Spoločnosť SFZ Event, s.r.o. začala oficiálne svoju činnosť  dňa 1. júna 2023 
(zakladateľské dokumenty, registrácia v OR SR, orgány spoločnosti, sídlo,  
vybavenie) 

2. organizačná štruktúra a personálne obsadenie je prílohou tohto materiálu (kmeňový 
tím pozostáva z 8  ľudí) 



3. technické, organizačné a finančné zabezpečenie  je nastavené a organizácia je plne 
funkčná – rozpočet sa momentálne v spolupráci s UEFA pripravuje. 

 
Aktivity: 
 
Za obdobie svojej činnosti absolvovali zástupcovia SFZ Event, s.r.o.: 
 

- 2-dňový workshop v Bukurešti v Rumunsku v dňoch 4. – 5. júla 2023  
- stretnutie s primátormi miest, ktoré budú hostiť šampionát dňa 20.júla 2023 vo 

Zvolene 
- 1. „site visit“ zo strany UEFA – futbalové štadióny, tréningové ihriská a hotely 

momentálne prebieha  (25.septembra – 5. októbra 2023) 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME 
U21 v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 8: Prerokovanie návrhu na doplnenie programu Konferencie SFZ 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval, že v porovnaní s návrhom programu 
Konferencie SFZ, ktorým sa VV SFZ zaoberal na svojom júlovom zasadnutí pribudli ďalšie 
odporučené body, ktorými by sa mali delegáti Konferencie SFZ zaoberať. Zároveň predstavil 
návrhy na zloženie pracovných komisií Konferencie SFZ. 

GS SFZ, prezident ÚLK a predsedovia RFZ navrhli za členov komisií a overovateľov zápisnice 
nasledujúcich zástupcov: 

 
Mandátová komisia: 
Ľudovít Szabo (BFZ), František Urban (ZsFZ), Roman Horák (SsFZ), Jaroslav Švarc 
(VsFZ), Milan Vojtek (SFZ), Štefan Laurinčík (ÚLK) 
 
Návrhová komisia:  
Ján Palenčár (BFZ), Ivan Gróf (ZsFZ), Marian Petrok (SsFZ), Ján Džubák (VsFZ), 
Tomáš Fodrek (SFZ), Karol Feranec (ÚLK) 
 
Overovatelia zápisnice: 
Milan Bezák (ÚLK), Pavel Derkay (BFZ) Dušan Sedlák (VsFZ) 



 
Na konferenciu SFZ, ktorá sa uskutoční 29. septembra 2023 predkladá GS SFZ tento doplnený 
návrh (zmeny sú vyznačené boltom) programu: 

1. Otvorenie (vrátane vyhlásenia o zvolaní v zmysle stanov, správy mandátovej komisie 
a príhovorov hostí)  

2. Menovanie skrutátorov a overovateľov zápisnice, schvaľovanie pracovných komisií 
konferencie  

3. Schvaľovanie návrhu programu konferencie SFZ  
4. Udeľovanie ocenení SFZ  
5. Informácia prezidenta o činnosti SFZ od ostatnej konferencie SFZ 
6. Schvaľovanie Výročnej správy SFZ za rok 2022  
7. Informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na rekonštrukciu a výstavbu 

futbalovej infraštruktúry 
8. Schvaľovanie návrhu Stratégie spoločenskej zodpovednosti SFZ  
9. Informácia o založení SFZ Event, s.r.o. a jej činnosti pri zabezpečení organizácie ME 

U21 v roku 2025 
10. Schvaľovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ Event, s.r.o. 

za rok 2023 
11. Schvaľovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 

hospodárskeho výsledku SFZ za rok 2022  
12. Schvaľovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ za rok 2023 
13. Schvaľovanie Výročnej správy SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022  
14. Schvaľovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 

hospodárskeho výsledku SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022  
15. Schvaľovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ Marketing, s.r.o. 

za rok 2023  
16. Informácia o príprave návrhu na zriadenie Športového tribunálu  
17. Voľba Kontrolóra SFZ  
18. Voľba náhradníka Kontrolóra SFZ 
19. Určenie výšky odmeny pre Kontrolóra SFZ 
20. Diskusia  
21. Informácia o uzneseniach prijatých konferenciou  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť doplnený návrh programu 
Konferencie SFZ. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 9: Prerokovanie návrhu Stratégie spoločenskej zodpovednosti SFZ 



Bod otvoril prezident SFZ  Ján Kováčik. Odovzdal slovo členke VV SFZ p. Márii Berdisovej, 
ktorá predstavila návrh Stratégie spoločenskej zodpovednosti SFZ. 

Schválenie návrhu stratégie a jej následné plnenie a reportovanie UEFA je podmienkou 
poskytnutia finančných prostriedkov z nového cyklu UEFA HatTrick VI. v objeme 125 tisíc 
eur  

Stratégia definuje 5 priorít SFZ na poli spoločenskej zodpovednosti v období rokov 2023 – 
2027, a to: 

a) Ochrana detí a mladistvých 
b) Zdravý futbal pre všetkých 
c) Obehová ekonomika 
d) Udržateľná infraštruktúra 
e) Rozvoj dobrovoľníctva. 

Každá priorita má v rámci stratégie definovaných viacero cieľov, ktoré chceme v tejto oblasti 
do roku 2027 dosiahnuť. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť návrh Stratégie spoločenskej 
zodpovednosti SFZ. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 10: Prerokovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 
hospodárskeho výsledku SFZ za rok 2022 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil účtovnú závierku a správu audítora SFZ za rok 2022.  

SFZ po ukončení uzávierkových prác a auditu vykázal nasledujúce výsledky hospodárenia: 

 
                             Celkové výnosy  29 013 294 EUR 

 
                 Celkové náklady      32 072 684 EUR 
 

Výsledok hospodárenia za účtovné obdobie :  strata  - 3 059 389 EUR 
 
Na porovnanie rok 2021: zisk + 1 568 829 EUR 



 
Hospodárenie SFZ v roku 2022 bolo ovplyvnené skutočnosťami:  
 

1. Plánované výnosy UEFA sa nenaplnili v rozpočtovanom objeme.  
2. Hlavne Liga Národov nebola pre našich hráčov úspešná, predpokladané víťazstvo 

v skupine C malo nám priniesť bonus vo výške 1,0 mil. EUR.  
3. Výdavky rozpočtované v prevádzkovom rozpočte boli prekročené v kapitole 

reprezentácia o 500 tis. EUR. Bolo to spôsobené : Zvýšenie cien pri ubytovacích, 
reštauračných a cestovných výdavkov, výdavky nového realizačného tímu pre repre A, 
(požiadavka na širší káder a viac dní na tréning pred zápasmi). 

4. Prekročené výdavky v kapitole profesionálny futbal  o 360 tis. EUR bolo spôsobené 
zvýšeným príspevkom pre prvú ligu (Konferencia SFZ o tomto rokovala a schválila 
navýšený príspevok v júni 2022) a pre druhú ligu. Výdavky na finále Slovnaft Cupu 
boli hlavne z dôvodu bezpečnosti a vysokého nájomného za štadión taktiež prečerpané.  

5. Do výdavkovej časti investičného rozpočtu 2022 bol zahrnutý projekt “EURÁ z EURA, 
ktorý sa začal realizovať v priebehu roka 2022, ale výnos bol účtovaný z dotácie EURO 
2021 rok predtým. Hospodársky výsledok roku 2022 bol z tohto dôvodu negatívne 
ovplyvnený vo výške 1,5 mil. EUR. 

Správa o hospodárení obsahuje aj správu audítora a účtovnú závierku pozostávajúcu zo súvahy, 
výkazu ziskov a strát a poznámok. 
Podľa názoru audítora, účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie 
občianskeho združenia k 31.decembru 2022 a výsledku jeho hospodárenia za rok končiaci sa 
k uvedenému dátumu podľa zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších 
predpisov. 
Z tohto dôvodu bolo navrhnuté, aby VV SFZ odporučil delegátom konferencie SFZ, aby bol 
výsledok hospodárenia SFZ, strata vo výške -3 059 389,49  EUR zúčtovaná s nerozdeleným 
výsledkom hospodárenia minulých rokov.  
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť účtovnú závierku SFZ za 
obdobie roka 2022 a vziať na vedomie správu audítora za rok 2022. 

2) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť rozdelenie hospodárskeho 
výsledku SFZ za rok 2022 tak, aby bol výsledok hospodárenia SFZ, strata vo výške 
- 3 059 389 EUR zaúčtovaná s nerozdeleným výsledkom hospodárenia minulých 
rokov. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 



 
K bodu 11: Prerokovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ za rok 
2023 
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ za rok 2023. 
Po dôkladnom zvážení a prieskume medzi audítormi, bolo navrhnuté, aby za audítora pre 
vykonanie auditu účtovnej závierky SFZ za rok 2023 bola vybratá firmu AUDIT ALLIANCE, 
s.r.o.  

Svoje skúsenosti a odborné znalosti preukazujú pri auditoch ÚZ SFZ od roku 2018. Spoločnosť 
má dlhoročné skúsenosti s audítorstvom, daňovým poradenstvom, ale aj vedením účtovníctva. 
Uvedená firma má bohaté skúsenosti s občianskymi združeniami momentálne audítuje aj iné 
športové zväzy. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť AUDIT ALLIENCE, s.r.o. za 
audítora účtovnej závierky SFZ za rok 2023. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

K bodu 12: Prerokovanie účtovnej závierky a správy audítora, schvaľovanie rozdelenia 
hospodárskeho výsledku SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil účtovnú závierku a správu audítora SFZ marketing, s.r.o. za rok 
2022.  

SFZ Marketing s.r.o. po ukončení uzávierkových prác a auditu vykázal nasledujúce výsledky 
hospodárenia:           

                       Celkové výnosy     6.191.767,55 EUR 
                      Celkové náklady    6.146.712,03 EUR 
 

Výsledok hospodárenia za účtovné obdobie :   zisk 45.055,52 EUR 
  

Správa o hospodárení obsahuje aj správu audítora a účtovnú závierku pozostávajúcu zo súvahy 
a výkazu ziskov a strát a poznámok. 

Podľa názoru audítora že účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie 
Spoločnosti k 31.decembru 2022 a výsledku jej hospodárenia za rok končiaci sa k uvedenému 
dátumu podľa zákona č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov. 



Z tohto dôvodu bolo navrhnuté, aby VV SFZ odporučil delegátom konferencie SFZ, aby bol 
výsledok hospodárenia SFZ Marketing s.r.o. po zdanení vo výške 45.055,52  EUR zúčtovaný 
na účet neuhradený zisk za rok 2022. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť účtovnú závierku SFZ 
Marketing, s.r.o. za obdobie roka 2022 a vziať na vedomie správu audítora za rok 
2022. 

2) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť rozdelenie hospodárskeho 
výsledku SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022 tak, aby bol výsledok hospodárenia 
SFZ Marketing, s.r.o. po zdanení vo výške 45 055 EUR zaúčtovaný na účet 
neuhradený zisk za rok 2022. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 13: Prerokovanie návrhu spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ 
Marketing, s.r.o. za rok 2023 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh spoločnosti za audítora účtovnej závierky SFZ Marketing, 
s.r.o.za rok 2023. 
Po dôkladnom zvážení a prieskume medzi audítormi bol navrhnutý za audítora pre vykonanie 
auditu účtovnej závierky SFZ Marketing s.r.o. za rok 2023 firma InfoAudit s.r.o.  

Svoje skúsenosti a odborné znalosti preukázali pri audite ÚZ SFZ Marketing s.r.o. za 
predchádzajúce roky. 

Spoločnosť má dlhoročné skúsenosti s audítorstvom, daňovým poradenstvom, ale aj vedením 
účtovníctva. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť InfoAudit, s.r.o. za audítora 
účtovnej závierky SFZ za rok 2023. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 15: Informácia o príprave návrhu na zriadenie Športového tribunálu  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ za Legislatívno-
právne otázky p. Petrovi Sepešimu, ktorý členov VV SFZ informoval o príprave  návrhu na 
zriadenie Športového tribunálu. 

Štát - garant férovosti, odbornosti a integrity riešenia sporov v športe 
Štát vylúči pôsobnosť všeobecných/správnych súdov vo veciach športových sporov (aj 
disciplinárnych). 
Štát zverí zákonom právomoc rozhodovať športové spory „inému orgánu SR” (čl. 46 ods. 1 
Ústavy SR) 
„FÉROVOSŤ” konania 
Štát garantuje, že (aj) v konaní o športových sporoch budú dodržané zásady spravodlivého 
procesu (čl. 6 ods. 1 EDĽP) 

1. Procesné pravidlá/predpisy 
a. Určenie procesných pravidiel pre Športový tribunál (odkazom na zákon o 

rozhodcovskom konaní) a  
b. Aprobácia procesných pravidiel pre orgány na riešenie sporov (vydané 

orgánmi NŠZ a NŠO) 
2. Rozhodnutia v konkrétnej veci v oblasti športu bude možné preskúmať z hľadiska: 

a. dodržania zásad spravodlivého procesu (čl. 6 ods. 1; § 52 ods. 3 ZoŠ) 
b. (ne)existencie právomoci na prejednanie sporu, t. j. či spor spadá do 

právomoci športového tribunálu  
c. či nejde o svojvoľné rozhodnutie/uplatnenie práva (§ 326a TZ - Ohýbanie 

práva) 
i.arbitrárnosť vo veciach závažnejšej povahy (rozhodnutie bez odôvodnenia) 

ii.zásadný rozpor so všeobecnými princípmi logického myslenia 
(sedliacka logika) 

b. či nejde o neodôvodnený odklon od rozhodovacej praxe v obdobných 
veciach (§ 52 ods. 4 ZoŠ) 

„ODBORNOSŤ a INTEGRITA” športových arbitrov 
Štát + SOŠV vytvoria kritéria pre arbitrov športového tribunálu - bezúhonnosť, 
odbornosť (vzdelanie), špeciálna spôsobilosť (prax alebo test preukazujúci znalosť v oblasti 
športového práva/ judikatúra ESĽP). 
Štát + SOŠV vytvorí „Komisiu pre riešenie sporov v športe” (5-9 členov) - garanti kritérií 
a zoznamu. 
SOVŠ bude viesť zoznam členov športového tribunálu - schvaľovať zápis a výmaz zo 
zoznamu. 
 

Športový tribunál a orgány ADR (aj disciplinárne) - princípy 

1. Športový tribunál (ŠTrib) - iný orgán SR zriadený zákonom (o športe) 



a. Procesné pravidlá - podľa zákona č. 244/2002 Z. z. o rozhodcovskom 
konaní + štatút ŠTrib 
b. Personálne zabezpečenie  

i.členovia tribunálu (zoznam vytvorený na základe návrhov záujmových 
organizácií, klubov, NŠZ, NŠO) 

ii.sporová agenda (tajomník so zastupovaním) 
iii.ekonomická agenda (poplatky a trovy, náhrady za stratu času, iné výdavky) 
iv.vymáhanie pohľadávok (DK príslušného NŠZ/NŠO alebo subsidiárne - 

exekučné konanie) 

2. ADR orgány NŠZ/NŠO - orgány alternatívneho riešenia sporov (ADR) v športe v 
rámci športovej organizácie 

a. Postup/Konanie ADR orgánov - predpisy NŠZ aprobované štátom z 
hľadiska dodržania zásad spravodlivého procesu 
b. Postup/Konanie ADR disciplinárnych orgánov - vzorový 
Disciplinárny poriadok (príloha ZoŠ) alebo Disciplinárny poriadok NŠZ 
aprobovaný štátom z hľadiska dodržania zásad spravodlivého procesu 

Ak prieskumné konanie skonštatuje nesprávnosť rozhodnutia ADR orgánov - vzhľadom 
na povahu športu (pokračovanie súťaží) bude primárnym riešením náhrada škody (primerané 
zadosťučinenie), ak by ďalšie konanie vo veci bolo neúčelné (viď. úprava pravidiel neplatnosti 
rozhodnutia orgánov spolkov § 258 a nasl. českého OZ) 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu na zriadenie Športového 
tribunálu. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 16: Informácia zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo vedúcemu LPO SFZ p. Lukášovi 
Pitekovi, ktorý informoval o záveroch 39. zasadnutia Správnej rady FONDU NA PODPORU 
ŠPORTU, ktoré sa konalo dňa 20. apríla 2023 v Bratislave. Správna rada sa zaoberala týmto 
programom: 

Program:  

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien 
a doplnkov 

2. Kontrola plnenia uznesení 

https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2012-89#f4579664


3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami 
správnej rady Fondu na podporu športu 

4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného 
zasadnutia 

5. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2020/001 

6. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ č. 2021/004 

7. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu 
v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

8. Športová infraštruktúra národného významu 
9. Schvaľovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok 

roka 2023 
10. Rôzne 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu 
športu. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 17: Schvaľovanie návrhu nominačných listín FIFA pre rok 2024 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ zástupcovi rozhodcov 
p. Mariánovi Ružbarskému, ktorý členov VV SFZ informoval, že Komisia rozhodcov SFZ 
prerokovala na svojom zasadnutí dňa 24.8.2023 otázky ohľadne nominačných listín FIFA pre 
rok 2024.  

Konštatovala, že nominácia rozhodcov na medzinárodné listiny FIFA je vo všetkých kategóriách 
(rozhodcovia, asistenti rozhodcov, VAR, rozhodkyne, asistentky rozhodkýň, rozhodcovia futsalu) 
pre každý rok otvorená. Toto rozhodnutie má odstrániť sebauspokojenie nominovaných a má tiež 
motivovať ďalších adeptov, aby po splnení všetkých náročných kritérií mohli kandidovať na 
nominačné listiny FIFA v ďalšom období. 
 



Predseda KR SFZ predniesol na zasadnutí návrh na predloženie zoznamu rozhodcov FIFA pre 
rok 2024 k schváleniu VV SFZ v nasledovnom poradí: 
1.Ivan Kružliak 2.Filip Glova 3.Michal Očenáš 4.Peter Kráľovič 5. Martin Dohál 6.Kristián 
Micheľ  
Kristián Micheľ (nar. 4.9.1994) navrhnutý na 6.miesto, ktoré nemáme garantované, spĺňa 
fyzické, osobnostné, jazykové i odborné predpoklady (v minulom roku odmietla KR UEFA 
akceptovať návrh rozhodcu Petra Ziembu z dôvodu jeho nedostatočnej jazykovej 
pripravenosti). 
Komisia rozhodcov SFZ jednomyseľne schválila predloženie tohto návrhu k schváleniu VV 
SFZ. 
 
Predseda KR SFZ ďalej predniesol návrh na predloženie zoznamu VAR FIFA pre rok 2024 
k schváleniu VV SFZ v nasledovnom poradí: 
1.Michal Očenáš 2.Ivan Kružliak 3.Filip Glova 4.Boris Marhefka  
Boris Marhefka (nar. 27.7.1987) stabilizoval výkonnosť v posledných 2 súťažných ročníkoch, 
má osobnostné, fyzické, jazykové i odborné predpoklady na úspešné zaradenie medzi VAR 
FIFA (na listine VAR FIFA nahradí Petra Ziembu). 
Po krátkej diskusii KR SFZ väčšinou hlasov schválila predložený návrh. 
 
Predseda KR SFZ predniesol návrh na predloženie zoznamu asistentov rozhodcov FIFA pre 
rok 2024 k schváleniu VV SFZ v nasledovnom poradí: 
1.Branislav Hancko 2.Ján Pozor 3.Daniel Poláček 4.Peter Bednár 5.Adam Jekkel 6.Milan 
Štrbo 7.Tomáš Vorel 8.František Ferenc 9.Dušan Štofik 10.Patrik Kmec 
Asistent rozhodcov Dušan Štofik (nar. 4.12.1987) spĺňa osobnostné, fyzické, jazykové i 
odborné predpoklady požadované pre zaradenie na listinu FIFA. KR SFZ po dlhšej diskusii 
berúc do úvahy výkony asistentov rozhodcov v súťažnom ročníku 2022/2023 odmietla z 
dôvodu nedostatočnej výkonnosti návrh na zaradenie Patrika Kmeca na listinu FIFA a 
väčšinou hlasov  schválila iný návrh, ktorý predkladá na schválenie VV SFZ nasledovne: 
1.Branislav Hancko 2.Ján Pozor 3.Daniel Poláček 4.Peter Bednár 5.Adam Jekkel 6.Milan 
Štrbo 7.Tomáš Vorel 8.František Ferenc 9.Tomáš Straka 10.Dušan Štofik 
 
Predseda KR SFZ predniesol návrh na predloženie zoznamu rozhodkýň FIFA pre rok 2024 
k schváleniu VV SFZ v nasledovnom poradí: 
1.Zuzana Valentová 2.Miriama Bočková  
KR jednomyseľne schválila predloženie tohto návrhu k schváleniu VV SFZ. 
Predseda KR SFZ predniesol návrh na predloženie zoznamu asistentiek rozhodkýň FIFA pre 
rok 2024 k schváleniu VV SFZ v nasledovnom poradí: 
1.Miroslava Obertová 2.Lenka Pavlačková 3.Ivana Alezárová  
KR jednomyseľne schválila predloženie tohto návrhu k schváleniu VV SFZ. 
KR SFZ/KR futsalu taktiež predkladá zoznam rozhodcov futsalu FIFA pre rok 2024 
k schváleniu VV SFZ v nasledovnom poradí: 
1.Lukáš Peško 2.Rastislav Behančin 3.Peter Budáč  4.Martin Matula 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh nominačných listín FIFA pre rok 2024. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 10 



Proti – 3 (R. Havrilla, S. Neuschl, T. Medveď) 

Zdržali sa hlasovania – 2 (T. Végh, K. Belaník) 

Návrh uznesenia bol schválený. 

 

K bodu 18: Schvaľovanie návrhu Termínovej listiny mládeže SR – jeseň 2023  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh Termínovej listiny mládeže SR pre jeseň 2023.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ schvaľuje návrh Termínovej listiny mládeže SR – jeseň 2023.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

 



K bodu 19: Schvaľovanie návrhu na zloženie realizačných tímov reprezentačných 
výberov mládeže SR – jeseň 2023  

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členom VV SFZ predstavil návrh na zloženie realizačných tímov reprezentačných výberov 
mládeže SR pre jeseň 2023.  

 

 

 

V rámci diskusii k tomuto bodu sa niektorí členovia VV SFZ ohradili v rámci nominácii 
asistentov trénerov SR U18 (O. Vilner a S. Ďuriš) kvôli nedostatočným skúsenostiam. Rovnako 
tak bola vznesená pripomienka k tomu, aby mali reprezentačné družstvá pomerne zastúpené na 
pozícii asistenta trénera regióny.  

 

Ďalšia pripomienka smerovala k väčšej kvalifikovanosti trénerov. Aj na základe toho sa 
členovia VV SFZ zhodli na tom, aby bola na najbližšie zasadnutie VV SFZ pripravená 
koncepcia princípov pri predkladaní návrhov na obsadzovanie hlavných trénerov a asistentov 
trénerov pri mládežníckych reprezentačných družstvách SR. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie realizačných tímov reprezentačných 
výberov mládeže SR – jeseň 2023 s pripomienkami vznesenými priamo na 
zasadnutí.  

2) VV SFZ ukladá viceprezidentovi SFZ pre štátnu reprezentáciu a 
medzinárodné vzťahy, aby do najbližšieho zasadnutia VV SFZ pripravil 
koncepciu princípov pri predkladaní návrhov na obsadzovanie hlavných 



trénerov a asistentov trénerov pri mládežníckych reprezentačných 
družstvách SR. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 14 

Proti – 1 (S. Neuschl) 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol schválený. 

K bodu 20: Informácia o zozname absolventov školení trénerov licencie UEFA PRO 
a UEFA EYA 

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Petrovi Palenčíkovi, ktorý 
členov VV SFZ informoval o výsledkoch záverečných skúšok školení trénerov UEFA PRO 
a UEFA EYA v letnom termíne 2023. 

 



 

 

 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o zozname absolventov školení trénerov licencie 
UEFA PRO a UEFA EYA. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 21: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ 



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo poradcovi pre legislatívno-právne 
otázky Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý členov VV SFZ informoval, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami VV SFZ sa uskutočnili štyri hlasovania per rollam, a to hlasovanie: 

č. 05/23 vo veci “Schvaľovanie návrhu Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a 
ÚLK pre súťažný ročník 2023/24”, 
 
č. 06/23 v dvoch veciach, konkrétne vo veci “Schvaľovanie návrhu na prijatie nových 
riadnych členov SFZ” a vo veci “Rozhodnutie vo veci odvolania v zmysle čl. 5 ods. 13 
Smernice SFZ k vzdelávaniu trénerov", 
 
č. 07/23 v troch veciach, konkrétne vo veci “Schvaľovanie návrhu na jednorazové zníženie 
počtu účastníkov III. ligy mužov (skupina východ) v súťažnom ročníku 2023/2024”, vo 
veci “Schvaľovanie návrhu na odobratie licencie ÚTM futbalovému klubu FC Nitra” a vo 
veci "Schvaľovanie návrhu postupu na automatické pozastavenia členstva v SFZ podľa 
čl. 25 ods. 6 písm. a) Stanov SFZ”, 
 
č. 08/23 v dvoch veciach, konkrétne vo veci “Schvaľovanie návrhu na prijatie nových 
riadnych členov SFZ" a vo veci "Schvaľovanie návrhu na zloženie Komisie pre riadenie 
II. ligy a návrh na zmenu a doplnenie štatútu Komisie pre riadenie II. ligy”. 
 
Resumé všetkých hlasovaní: 
 
Hlasovanie č. 05/23 VV SFZ 
 
Svoje stanoviská ste mali možnosť zasielať v termíne do 12. júla 2023 na   
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou: 

Schvaľujem návrh Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný 
ročník 2023/24, 

alebo 

Neschvaľujem návrh Rozpisu republikových súťaží riadených SFZ a ÚLK pre súťažný 
ročník 2023/24, 

alebo 

Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu Rozpisu republikových súťaží 
riadených SFZ a ÚLK pre súťažný ročník 2023/24. 

Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho 9 hlasovali formou “schvaľujem”, 1 
(L. Jurkemikl) fomou “neschvaľujem” a 2 (M. Berdisová, R. Havrilla) formou 
“zdržujem sa hlasovania”. 
 
Poznámka k hlasovaniu: 
 
Hlasovanie dvoch členov VV SFZ sa nezarátalo do celkového sumáru hlasov, nakoľko 
hlasovali po stanovenom termíne hlasovania, teda po 12. júli 2023.  
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S. Neuschl hlasoval formou “schvaľujem” dňa 13. júla 2023 o 8:21h. 
 
P. Sepeši hlasoval formou “zdržujem sa hlasovania” so svojím vysvetľujúcim 
stanoviskom dňa 13. júla 2023 o 17:08h. 
 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Hlasovanie č. 06/23 VV SFZ 
 
Svoje stanoviská ste mali možnosť zasielať v termíne najneskôr  do 23. júla 2023 na 
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou: 
 
Hlasovanie č. 1:  
TJ Družstevník Jablonec (občianske združenie, Obl.FZ Bratislava-vidiek) a Futbalový klub 
Hrubá Borša-Jánovce (občianske združenie, Obl.FZ Bratislava-vidiek) 

Schvaľujem návrh na prijatie nových riadnych členov SFZ, 

alebo 

Neschvaľujem návrh na prijatie nových riadnych členov SFZ, 

alebo 

Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na prijatie nových riadnych 
členov SFZ. 

Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho všetci 12 hlasovali 
formou "schvaľujem". 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Hlasovanie č. 2: 
 
Zamietam odvolanie p. Mareka Uhrína v zmysle čl. 5 ods. 13 Smernice SFZ k 
vzdelávaniu trénerov, 
 
alebo 
 
Vyhovujem odvolaniu p. Mareka Uhrína v zmysle čl. 5 ods. 13 Smernice SFZ k 
vzdelávaniu trénerov, 
 
alebo 
 
Zdržujem sa hlasovania vo veci odvolania v zmysle čl. 5 ods. 13 Smernice SFZ k 
vzdelávaniu trénerov.2 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho všetci 12 hlasovali 
formou “zamietam odvolanie". 
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Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Hlasovanie č. 07/23 VV SFZ 
 
Svoje stanoviská ste mali možnosť zasielať v termíne do 30. júla 2023 na 
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk. 
 
Hlasovanie č. 1:  
“Schvaľovanie návrhu na jednorazové zníženie počtu účastníkov III. ligy mužov (skupina 
východ) v súťažnom ročníku 2023/2024” 
 
Schvaľujem návrh na jednorazové zníženie počtu účastníkov III. ligy mužov (skupina 
východ) v súťažnom ročníku 2023/2024, 
alebo 
Neschvaľujem návrh na jednorazové zníženie počtu účastníkov III. ligy mužov (skupina 
východ) v súťažnom ročníku 2023/2024, 
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na jednorazové zníženie počtu 
účastníkov III. ligy mužov (skupina východ) v súťažnom ročníku 2023/2024. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho 11 hlasovali formou “schvaľujem”, 
jeden (P. Sepeši) hlasoval formou "zdržujem sa hlasovania." 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Hlasovanie č. 2:   
"Schvaľovanie návrhu na odobratie licencie ÚTM futbalovému klubu FC Nitra" 
 
Schvaľujem návrh na odobratie licencie ÚTM a vyradenie všetkých mládežníckych 
družstiev zo súťaží riadených SFZ pre klub FC Nitra, a.s. a zastavenie možnosti čerpať 
finančný príspevok na činnosť ÚTM za súťažný ročník 2022/23 ku dňu 18.07.2023 
alebo 
Neschvaľujem návrh na odobratie licencie ÚTM a vyradenie všetkých mládežníckych 
družstiev zo súťaží riadených SFZ pre klub FC Nitra, a.s. a zastavenie možnosti čerpať 
finančný príspevok na činnosť ÚTM za súťažný ročník 2022/23 ku dňu 18.07.2023 
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu na odobratie licencie ÚTM a vyradenie všetkých 
mládežníckych družstiev zo súťaží riadených SFZ pre klub FC Nitra, a.s. a zastavenie 
možnosti čerpať finančný príspevok na činnosť ÚTM za súťažný ročník 2022/23 ku dňu 
18.07.2023. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho 11 hlasovali formou “schvaľujem”, 
jeden (V. Ondrejka) hlasoval formou "zdržujem sa hlasovania." 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
  
Hlasovanie č. 3:  
"Schvaľovanie návrhu postupu na automatické pozastavenia členstva v SFZ podľa čl. 25 
ods. 6 písm. a) Stanov SFZ” 
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Schvaľujem návrh postupu na automatické pozastavenia členstva v SFZ podľa čl. 25 
ods. 6 písm. a) Stanov SFZ” 
alebo 
Neschvaľujem návrh postupu na automatické pozastavenia členstva v SFZ podľa čl. 25 
ods. 6 písm. a) Stanov SFZ” 
alebo 
Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu postupu na automatické 
pozastavenia členstva v SFZ podľa čl. 25 ods. 6 písm. a) Stanov SFZ”. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho všetci 12 hlasovali 
formou "schvaľujem". 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Hlasovanie č. 08/23 VV SFZ 
 
Svoje stanoviská ste mali možnosť zasielať v termíne do 22. augusta 2023 na 
adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk formou: 
 
Hlasovanie č. 1: 
 
Schvaľujem návrh na prijatie nových riadnych členov SFZ, 

alebo 

Neschvaľujem návrh na prijatie nových riadnych členov SFZ , 

alebo 

Zdržujem sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na prijatie nových riadnych členov 
SFZ. 

Hlasovania sa zúčastnilo 13 členov VV SFZ, z toho všetci 13 hlasovali 
formou "schvaľujem". 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých 
členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 
Hlasovanie č. 2: 
 
Schvaľujem návrh na zloženie Komisie pre riadenie II. ligy a návrh na zmenu a 
doplnenie štatútu Komisie pre riadenie II. ligy, 
 
alebo 
 
Neschvaľujem návrh na zloženie Komisie pre riadenie II. ligy a návrh na zmenu a 
doplnenie štatútu Komisie pre riadenie II. ligy, 
 
alebo 
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Zdržujem sa hlasovania vo veci návrhu na zloženie Komisie pre riadenie II. ligy a návrh 
na zmenu a doplnenie štatútu Komisie pre riadenie II. ligy. 
  
Hlasovania sa zúčastnilo 13 členov VV SFZ, z toho všetci 13 hlasovali 
formou "schvaľujem". 
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina 
všetkých členov VV SFZ, čo bolo v tomto prípade splnené. 
 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi 
riadnymi zasadnutiami VV SFZ. 
Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

 

K bodu 22: Schvaľovanie návrhov na udelenie odznakov SFZ                                        

Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predstavil návrhy na udelenie odznakov SFZ pre 
futbalových funkcionárov, ktorí sa v tomto období dožívajú svojich životných jubileí. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Milanovi 
Mikušiakovi a p. Pavlovi Papajovi 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Vladimírovi 
Remeselníkovi.  

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Róbertovi 
Rybníčkovi, p. Jánovi Matonokovi a p. R. Horákovi.  

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 23: Schvaľovanie návrhu na udelenie mandátu pre prezidenta SFZ na rokovanie 
so spoločnosťou Macron 



Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že SFZ má platný kontrakt do 30. júna 
2024 na zabezpečenie športového vybavenie pre účely reprezentácie SR. V tejto súvislosti ho 
oslovila spoločnosť Macron, ktorá požiadala SFZ o možnú budúcu spoluprácu. Prezident SFZ 
požiadal o poverenie na rokovanie so spoločnosťou Macron o podmienkach potencionálnej 
budúcej možnej spolupráce.  

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

VV SFZ udeľuje prezidentovi SFZ mandát na rokovanie so spoločnosťou Macron. 

Hlasovalo 15 členov VV SFZ, z toho: 

Za – 15 

Proti – 0 

Zdržali sa hlasovania – 0 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 12. septembra 2023 v Bratislave: 

 
Uznesenie č. 108/23 VV SFZ:  

VV SFZ schvaľuje návrh programu s doplnením. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 109/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie Správu reprezentačného trénera U20 k MS Argentína 2023. 

                                                                                                                       T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 110/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o  potvrdení mandátov do komisií UEFA na obdobie 
2023 – 2027. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 111/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh na rozdelenie finančných prostriedkov z programu UEFA Hattrick 
VI. 

                                                                                                                      T: ihneď 



                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 112/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ berie na vedomie informácia o príprave a realizácii projektov zameraných na 
rekonštrukciu a výstavbu futbalovej infraštruktúry. 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu účelu použitia finančného príspevku pre MFK 
Bánovce nad Bebravou a mesto Lipany. 

3) VV SFZ schvaľuje návrh na predĺženie doby realizácie projektu pre CFK Pezinok –
Cajla. 

4) VV SFZ predlžuje termín realizácie projektu EURÁ z EURA do 30. apríla 2024. 

 
                                                                                                                      T: v texte 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 113/23 VV SFZ:  

VV SFZ berie na vedomie informáciu o aktuálnom vývoji v rámci procesov prípravy ME U21 
v roku 2025 cez SFZ Event, s.r.o. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 114/23 VV SFZ: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť doplnený návrh programu Konferencie 
SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 115/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť účtovnú závierku SFZ za 
obdobie roka 2022 a vziať na vedomie správu audítora za rok 2022. 

2) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť rozdelenie hospodárskeho 
výsledku SFZ za rok 2022 tak, aby bol výsledok hospodárenia SFZ, strata vo výške - 3 
059 389 EUR zaúčtovaná s nerozdeleným výsledkom hospodárenia minulých rokov. 

                                                                                                                      T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 116/23 VV SFZ:  

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť AUDIT ALLIENCE, s.r.o. za audítora 
účtovnej závierky SFZ za rok 2023. 

                                                                                                                      T: ihneď 



                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 117/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť účtovnú závierku SFZ 
Marketing, s.r.o. za obdobie roka 2022 a vziať na vedomie správu audítora za rok 2022. 

2) VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť rozdelenie hospodárskeho 
výsledku SFZ Marketing, s.r.o. za rok 2022 tak, aby bol výsledok hospodárenia SFZ 
Marketing, s.r.o. po zdanení vo výške 45 055 EUR zaúčtovaný na účet neuhradený zisk 
za rok 2022. 

                                                                                                                      T: ihneď 
                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 118/23 VV SFZ: 

VV SFZ odporúča delegátom Konferencie SFZ schváliť InfoAudit, s.r.o. za audítora účtovnej 
závierky SFZ za rok 2023. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 
Uznesenie č. 119/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o príprave návrhu na zriadenie Športového tribunálu. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 120/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu zo zasadnutia Správnej rady Fondu na podporu športu. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 121/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh nominačných listín FIFA pre rok 2024. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 122/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o zozname absolventov školení trénerov licencie UEFA 
PRO a UEFA EYA. 

                                                                                                                      T: ihneď 



                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 122/23 VV SFZ: 

VV SFZ schvaľuje návrh Termínovej listiny mládeže SR – jeseň 2023.  

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 123/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na zloženie realizačných tímov reprezentačných 
výberov mládeže SR – jeseň 2023 s pripomienkami vznesenými priamo na 
zasadnutí.  

2) VV SFZ ukladá viceprezidentovi SFZ pre štátnu reprezentáciu a medzinárodné 
vzťahy, aby do najbližšieho zasadnutia VV SFZ pripravil koncepciu princípov 
pri predkladaní návrhov na obsadzovanie hlavných trénerov a asistentov 
trénerov pri mládežníckych reprezentačných družstvách SR. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Karol Belaník 

Uznesenie č. 124/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o zozname absolventov školení trénerov licencie UEFA 
PRO a UEFA EYA. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 125/23 VV SFZ: 

VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v čase medzi 
riadnymi zasadnutiami VV SFZ. 

                                                                                                                      T: ihneď 

                                                                                                                      Z: Peter Palenčík 

Uznesenie č. 126/23 VV SFZ: 

1) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ p. Milanovi Mikušiakovi 
a p. Pavlovi Papajovi 

2) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ p. Vladimírovi 
Remeselníkovi.  

3) VV SFZ schvaľuje návrh na udelenie bronzového odznaku SFZ p. Róbertovi 
Rybníčkovi, p. Jánovi Matonokovi a p. R. Horákovi.  




